

# BG Business Game SG St.Gallen

## Fact Sheet - English

### What

The Business Game St.Gallen is a case competition, connecting the corporate world and the students. During three days, 100 students solve different case studies in various business related fields.

### Who

The event targets final year Bachelor's students and Master's students from all across Europe who want to bring their theoretical knowledge into practice, compete against other bright minds, and broaden their network. They sign up in teams of two. After having completed a selection test, the hundred best applicants are invited to participate in the event.

### When

The Business Game St.Gallen takes place in April 2018. It starts with a Welcome Dinner on Thursday, April 26<sup>th</sup> and ends with the finals and an award ceremony on Saturday, April 28<sup>th</sup> 2018. During the event, the participants solve the case studies (two - four hours each), present their solutions to a jury, and use the remaining time to network with both students and company representatives.

### Where

Located close to the UNESCO abbey district of St. Gallen, the Einstein Congress Hotel caters for a tasteful working environment.

### Why

The Business Game St.Gallen aims at combining theory and practice by creating a link between academia and the corporate world. Initiated and organized by a small team of students from the University of St. Gallen, its goal is to establish a platform where students can broaden their network in a both challenging and inspirational atmosphere.



### Contact

Ronny Abt  
Head of Marketing  
E-Mail [ronny.abt@businessgamestgallen.com](mailto:ronny.abt@businessgamestgallen.com)

# BG Business Game SG St.Gallen

## Fact Sheet – Deutsch

**Was** Das Business Game St.Gallen ist ein Fallstudienwettbewerb, der Unternehmen mit den Studierenden verbindet. Während drei Tagen lösen 100 Studierende Fallstudien zu verschiedenen betriebswirtschaftlichen Themengebieten, welche von den Unternehmen zusammengestellt werden.

**Wer** Der Event zielt auf Studierende im Master oder im letzten Jahr des Bachelors aus ganz Europa ab, die ihr theoretisches Wissen in der Praxis anwenden, gegeneinander antreten und ihr Netzwerk vergrössern möchten. Die Teilnehmer melden sich in Zweierteams an. Nachdem sie einen Selektionstest absolviert haben, werden die hundert besten Bewerber zum Event nach St.Gallen eingeladen.

**Wann** Das Business Game St.Gallen findet im April statt. Es beginnt mit einem Willkommens-Dinner am Donnerstag, 26. April und endet mit dem Finale und der Preisverleihung am Samstag, 28. April 2017. Während des Anlasses lösen die Teilnehmer die Fallstudien (à zwei bis vier Stunden), präsentieren ihre Lösung vor einer Jury und nutzen die Zeit dazwischen, um miteinander und mit den Unternehmensvertretern in Kontakt zu kommen.

**Wo** Unweit des St. Galler Stiftsbezirks (UNESCO-Weltkulturerbe) gelegen, sorgt das Einstein Kongresshotel für eine stilvolle Atmosphäre.

**Warum** Das Business Game St.Gallen will Theorie und Praxis vereinen, indem Unternehmensvertreter und Studierende zusammengebracht werden. Das Projekt wurde von einem Team von Studenten der Universität St. Gallen initiiert und hat zum Ziel, zu einer Plattform zu werden, bei welcher Studierende ihr Wissen und ihr Netzwerk in einer herausfordernden und inspirierenden Umgebung erweitern können.



### Contact

Ronny Abt  
Head of Marketing  
E-Mail [ronny.abt@businessgamestgallen.com](mailto:ronny.abt@businessgamestgallen.com)